

NOMINATION PROCEDURES FOR ELECTION OF GENMO DIRECTORS

Nominations for Directors shall be in writing and signed by one member in good standing accompanied by the consent, in writing, of each nominee. The official Nomination Form can be obtained at www.genmo.ca in the “Reference” section. All completed nomination forms should be E-Mailed to GENMO at "info@genmo.ca" or mailed to GENMO at P.O. Box 82555, Oshawa, ON L1G 7W7 in order to be received by April 30, 2018.

If more than four (4) candidates stand for election, the administrator will ask each candidate to speak and provide information on their background and interest in becoming a Director.

NOMINATION DES PROCÉDURES D'ÉLECTION DES GENMO ADMINISTRATEURS

Nominations des administrateurs doivent être par écrit et signée par un membre en bonne et due forme accompagnée du consentement, par écrit, de chaque candidat. Le formulaire officiel de mise en candidature peut être obtenu à www.genmo.ca dans la section « Références ». Tous les formulaires de nomination dûment rempli doivent être envoyés par courriel aux GENMO à « info@genmo.ca » ou par la poste à GENMO au C.P. 82555, Oshawa, ON L1G 7W7 afin d’être reçu par 30 avril 2018.

Si plus de quatre 4 candidats se présentent aux élections, l’administrateur vous demandera à chaque candidat à parler et à fournir des informations sur leurs origines et le souhait de devenir un directeur.